
Raadsvragen over overlast van vliegtuigen

Op 30 maart j.l. heb ik de motie vreemd ingetrokken waarin ik het college verzocht om 
onder andere samen met de provincie op te trekken om de te verwachten overlast van de 
vierde aanvliegroute te beperken. De wethouder liet toen weten dat hij al doet wat er in de 
motie werd gevraagd. Daarmee werd de motie onnodig. De wethouder heeft toen wel de 
toezegging gedaan om de raad op de hoogte te houden van de ontwikkelingen.

Op 31 mei is in de provincie een motie aangenomen ‘Stop overbodig vliegen boven onze 
provincie’. Het college (van Provinciale Staten) is onder andere verzocht om het standpunt 
uit de motie in gezamenlijkheid met andere gemeenten en naburige overheden krachtig en 
volhardend over te brengen. Daarnaast zijn er toenemende zorgen van inwoners, ook in 
onze gemeente, over de plannen om meer vliegtuigen over onder andere onze provincie te 
laten vliegen.

Vraag aan het college
1. Kan de wethouder ons kort bijpraten over actuele ontwikkelingen?
2. Wat zijn in de komende maanden belangrijke momenten voor de voortgang in dit 

dossier en hoe worden wij op de hoogte gehouden?

Marguerite Boersma


